
Een van de belangrijkste 
taken van het wijkteam is 
goede communicatie met de 
bewoners via de Wijkkrant, 
die 10 maal is verschenen. 
Ton Kooijman, die samen 
met Trudie Galama en Irene 
Tielman de redactie vormde 
is hiermee gestopt omdat hij 
uit Gouda is vertrokken. Wij 
zijn hem veel dank verschul-
digd voor alle humoristische 
en kritische stukjes, die hij in 
de loop van vele jaren heeft 
geschreven. 

Ook wordt veel aandacht be-
steed aan de Website www.
nieuwepark.nl. Daar vindt u 
alle wijkkranten, rapporten, 
nieuwtjes etc. van de laatste 
4 jaar. In maart is weer de 
Bewonersavond georgani-
seerd waar wijkteam en pro-
fessionals informatie hebben 
verstrekt over de wijk.
Het jaar begon en eindigde 
weer met de tien Kerstbo-
men in de Winterdijksloot, 
die mooi versierd waren door 
bewoners, scholen en ande-
re organisaties, die langs de 
Winterdijk wonen of gevestigd 
zijn. 

Half januari vond de Nieuw-
jaarsborrel voor de vrijwil-
ligers en  de bewoners van 
onze wijk plaats in het kan-
toor van Bunnik. In 2019 zijn 
9 Crea-
café avonden georganiseerd.

Ter gelegenheid van het vijf-
jarige bestaan is in april een 
Buurtfeest in het Rode Dorp 
georganiseerd. Hopelijk is dit 
een aanzet om het ieder jaar 
te doen. Op 1 juni vond de 
Dag van het Park plaats on-
der het motto “Huiskamer van 
de wijk” met vier verschil-
lende muziek optredens. Het 
weer was prachtig. We zijn de 
organisatoren veel dank ver-
schuldigd voor hun originele 
ideeën en grote inzet.

In november werd het altijd 
weer succesvolle Halloween 
voor de jongere jeugd ge-
organiseerd. Ook dit keer 
hebben minstens 50 kinderen 
deelgenomen, die het groots 
opgezette parcours afliepen. 
Voor de kinderen was het 
een hele spannende middag/
avond. 

Al tien jaar verzorgt super-
markt Hoogvliet in nauwe 
samenwerking met vrijwil-
ligers en het wijkteam, de 
Hoogvlietexpresse. Dit is 
een busdienst op woensdag-
morgen, waarvan ook dit jaar 
door veel ouderen gebruik is 
gemaakt.

De Jeu de boules-baan 
werd elke maandagmorgen 
gebruikt door de bewo-
ners van Gouwestaete. Op 
de tweede zaterdag van de 
maand werd er door wijkbe-
woners gespeeld en dit werd 
afgesloten met een drankje. 
De baan is voor iedereen toe-
gankelijk en wordt onderhou-
den door enkele leden van het 
Buurtpreventieteam.

Gedurende het jaar zijn meer-
dere kunstexposities ge-
weest in de beneden gangen 
van Gouwestein. Het blijkt 
dat onze wijk en ook Gouda 
veel “kunstenaars” heeft, die 
graag gebruik maken van 
deze mogelijkheid tot expose-
ren. Sjouk Engels en Janny de 
Keijzer hebben deze tentoon-
stellingen georganiseerd. 

In de wijk zijn weer “Stolper-
steinen” geplaatst, deze keer 
in de Crabethstraat. Naast de 
bestaande straatbieb bij de 
volière en in de Eline Veres-
traat is er een derde straat-
bieb geplaatst in de Roos van 
Dekemastraat. Deze is speci-
aal voor de jongeren in onze 
wijk.

Sinds 2015 is het wijkteam 
verantwoordelijk voor het on-
derhoud van de volière, dat 
door Manon Vonk en andere 
vrijwilligers wordt uitgevoerd. 
In 2019 is er begonnen met 
het maken van een plan voor 
een zeer noodzakelijke grote 
verbouwing.

Net als vorig jaar heeft het 
wijkteam meegedaan met 
de Oranje Fonds Collecte. 
Dankzij de inspanning van de 
collectanten is er € 350 in de 
kas van het wijkteam bijge-
komen. Onlangs werd echter 
het bericht ontvangen dat het 
Oranje Fonds hiermee stopt.

Groencommissie
Zoals elk jaar is door de 
Groencommissie de nood-
klok geluid over de slechte 
staat van onderhoud van het 
Van Bergen IJzendoornpark. 
Dit jaar is per 1 januari het 
onderhoud van Cyclus over-
genomen door Promen. De 
gemeente heeft toegezegd 
dat het onderhoudsniveau van 
het groen met ingang van 1 
januari zal worden verhoogd 
naar niveau B, maar het blijft 
nog steeds moeilijk te zien 
wat het verschil is tussen 
niveau B en C. In aanvulling 
op wat Promen doet is de 
Groenwerkgroep 8x bij elkaar 
gekomen en heeft zich bezig-
gehouden met het verwijde-
ren van onkruid in de perken 
van het VBIJ, het onderhoud 
aan de leibomen bij de Blok-
woningen en het verwijderen 
van stickers van prullenbak-
ken en lantaarnpalen.

Buurtpreventie
In 2019 is het Buurtpreven-
tieteam 6x bij elkaar geko-
men om de situatie in de wijk 
samen met de Gemeente, 
Politie en Handhaving te be-
spreken. Piet Streng (Cyclus) 
is opgevolgd door Christa Kra-
mer en Martijn Baerveldt. Zij 
zijn Gebiedsbeheerder Open-
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bare Ruimte binnen de ge-
meente Gouda. Er is afscheid 
genomen van de wijkagenten 
Marvin van Batenburg en Hei-
di Valkenburg. Zij zijn opge-
volgd door Jeroen Bot. Marcel 
van der Loo heeft het Buurt-
preventieteam verlaten en is 
opgevolgd door Nico van de 
Berg. Verder hebben zich bin-
nen de groep van straatcon-
tactpersonen enkele wijzigin-
gen voorgedaan. Vertrokken: 
Dawid Jarzynka, Pieter de 
Jong en Cora van Leeuwen. 
Nieuwe leden: Stefan Alber-
tema, Rik Bos, Petra Lich, Ton 
van Loon en Cathelijn Schols. 

Om in aanmerking te komen 
voor de vergoeding van € 250 
van de gemeente heeft het 
Buurtpreventie het actieplan 
voor het jaar 2019 aangele-
verd. De gemeente is hiermee 
akkoord gegaan en heeft het 
geld overgemaakt naar het 
Wijkteam. Buurtpreventie 
werd genomineerd voor de 
Goudse Veiligheidsprijs, die 
door de gemeente voor de 
eerste keer is uitgereikt. 

Op ons verzoek is belijning 
op de Kattensingel toege-
past om de scheiding tussen 
fietsstrook en rijbaan extra te 
accentueren. 

Schoonmaakactie
In samenwerking met Cy-
clus en Handhaving is een 
schoonmaakactie gehouden. 
Enkele wijkbewoners en een 
groot aantal leerlingen van De 
Goudse Waarden waren ook 
dit jaar weer actief.
Traditiegetrouw is bij de Blok-
woningen en de volière NL-
doet georganiseerd en in het 
verlengde daarvan vond bij de 
Blokwoningen de Opschoon-
dag plaats. 

De Geveltuintjesprijs werd 
ook dit jaar georganiseerd en 
in de Van Strijenstraat uitge-
reikt.
Voor een groep ouders en een 
oppasoma uit onze wijk is de 
cursus kinder-EHBO geor-
ganiseerd. De deelnemers 

hebben allemaal hun diploma 
behaald.

In 2019 is de WhatsApp-
groep gegroeid naar 125 
deel-
nemers. Bijna alle straten zijn 
nu vertegenwoordigd. 

Het Van Bergen IJzendoorn-
park is tot vuurwerkvrijezo-
ne uitgeroepen.

Aanschuiftafel / eten kun 
je ook samen is een initia-
tief van wijkbewoners. Vanuit 
de gedachte dat eten samen 
gezelliger is, worden mensen 
uit de wijk uitgenodigd om 
aan te schuiven aan hun tafel. 
De aanschuiftafel is 20 keer 
georganiseerd op 4 verschil-
lende adressen in de wijk.

De financiële situatie over 
2019 van het wijkteam is 
nog steeds gezond dankzij de 

basisbijdrage van € 3000 van 
de gemeente en de bijdrage 
van “GoudApot”. We doen nog 
steeds zuinig aan. Ondanks 
dat blijkt er nog steeds veel 
mogelijk te zijn.

In 2019 is John Hexspoor 
tot het wijkteam toegetreden. 
Hij zal zich met name be-
zighouden met de bouwac-
tiviteiten in onze wijk. De 
23 huizen van De Goudsche 
Stoomblekerij zijn opgele-
verd. Er liggen nieuwe plan-
nen voor De Blaauwe Haan, 
het kaaspakhuisterrein aan de 
Kattensingel, Crabethstraat 
38 en het terrein Winterdijk 
14, waar Mozaïek Wonen 60 
tijdelijke woningen wil bou-
wen. Wanneer met de bouw 
wordt begonnen is onbekend. 
Op 17 oktober vond het start-
moment plaats van de herin-
richting van het Stationsplein 
en omgeving.


